
Title (en)
Actuation system for a steam regulating valve.

Title (de)
Antrieb für ein Dampfstellventil.

Title (fr)
Système d'actionnement pour une vanne de régulation de vapeur.

Publication
EP 0451543 A1 19911016 (DE)

Application
EP 91104112 A 19910316

Priority
CH 120490 A 19900409

Abstract (en)
This actuating system for a steam regulating valve (2) has a control valve arrangement for controlling the operating pressure of an actuating system
(1). <??>It is intended to create an actuating system for a steam regulating valve which can always be operated safely and quickly even with a
comparatively high oil pressure. This is achieved in that the control valve arrangement has at least two controllable control valves (17, 21) which are
pressure-operated via at least one servo control valve (proportional pressure valve 29, 34). <IMAGE>

Abstract (de)
Dieser Antrieb für ein Dampfstellventil (2) weist eine Steuerventilanordnung auf zur Regelung des Betätigungsdrucks eines Stellantriebs (1). Es
soll ein Antrieb für ein Dampfstellventil geschaffen werden, welcher auch mit vergleichsweise hohem Öldruck stets sicher und schnell betätigt
werden kann. Dies wird dadurch erreicht, dass die Steuerventilanordnung mindestens zwei regelbare Steuerventile (17, 21) aufweist, welche über
mindestens ein Vorsteuer-Regelventil (Proportional-Druckventil 29, 34) druckbetätigt werden. <IMAGE>
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